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Do Nového roku
Závěr starého a nástup nového roku nás vede k nejrůznějším zamyšlením, ale také si vzájemně

pokládáme obvyklé otázky týkající se očekávání nebo přání, která má nastávající rok 1994 splnit. A tak
jsme se zeptali starosty Horních Počernic pana Lišky: Co očekáváte od nového roku, co byste si přál
nejvíce a co si naopak vůbec nepřejete?

Je dostatečně známá skutečnost, že v roce 1994 budou nově komunální volby. Vůbec bych si nepřál,
aby ti, kteří stáli v uplynulých třech letech v čele měst a obcí, ať to jsou starostové nebo primátori, jejich
zástupci nebo radní, se stali hned s otevřením předvolebních kampaní předmětem jakýchkoli spekulací a
volebních vášní. To by nám mohlo vzít jak zbytek iluzí, které nám z oněch tří let zůstaly, tak především
prostor a klid pro práci až do samého konce volebního období.

Naopak si přeji, aby se nám po celý rok dostávalo pevného zdraví a abychom se všichni měli zase o
trochu lépe. Zcela konkrétně bych si ale přál, kdyby se už konečně něco radikálního a moudrého
prosadilo do oblasti ochrany životního prostředí. Ekologie, myslím si, je stále jen stínem politiky a
kšeftu a je jen minimálně ovlivňována rozumem a zkušenostmi jiných. Co je nám platné, že v Horních
Počernicích plynofikací razantně likvidujeme lokální zdroje znečištění, že provádíme výsadbu zeleně,
likvidujeme černé skládky, když celé naše území je stále ve stínu znečištění plynoucího z daleko
silnějších zdrojů. Bohužel alergických dětí stále přibývá, o jiných negativních vlivech na zdraví
populace bychom mohli mluvit dlouhé hodiny. Například rok co rok se opakuje smogová situace v
převážné části hlavního města, ale stále nikdo nerozhodl o rázných opatřeních, které by k omezení
příčin výskytu těchto situací podstatně přispěly. Od 1. ledna se opět upravují ceny benzinu. Do kdy
budou právě ekologické typy benzínu nejdražší, když ve vyspělých státech jsou právě tyto benzíny
levnější. Ale to už zabíhám do detailů a to asi není smyslem novoročních představ.

Odpovím však na úvodní část otázky, co tedy očekávám od nadcházejícího roku 1994. Především
musím říci, že neočekávám žádné pronikavé změny. Zázraky se opravdu nedějí a budu rád, když
po úvodních reformních letech dojde k další postupné stabilizaci ekonomické úrovně v celém měřítku,
to znamená od renomé státu jako celku až po to, co si budeme moci dát denně na talíř. Pokud jde o
změny resp. nové územněsprávní uspořádání českého státu a navazující případné změny hranic nebo
uspořádání hlavního města Prahy, zůstávám u svého stanoviska přistupovat k této problematice velmi
uvážlivě, nebourat to, co se alespoň trochu osvědčilo a nedopustit další centralizaci moci, ať již do
rukou státních nebo magistrátních úředníků. Pokud jde o Horní Počernice, myslím, že máme pro nový
rok 1994 připravenu řadu nových investičních akcí, které opět pomohou zlepšit stav zanedbanosti
inženýrských sítí. Především bych chtěl uvést zcela dominantní záměr zahájit celkovou rekonstrukci
hlavní komunikace Náchodská, především kanalizačního řadu a následných sítí. Očekáváme a jsme
připraveni čelit i nástrahám úředního šimla, poněvadž, jak známo, tato komunikace je ve správě
hlavního města Prahy a tudíž jednotlivá povolení budeme muset dobývat od příslušných odborů
pražského magistrátu. Ale začít se už konečně musí a když máme pro ten začátek alespoň par
potřebných milionů, tak musejí jít byrokratické překážky stranou.

Na samotný závěr odpovědí na Váš dotaz mi dovolte, abych se zastavil u jedné novinky, o které byli
čtenáři i občané informováni již v předchozích číslech HPZ. Samozřejmě jde o nový společný podnik
pro likvidaci domovního odpadu HP - Compag, který jsme rovným podílem s rakouskou stranou
koncem letošního roku uvedli v život. Od 1. prosince tento podnik likviduje odpad od všech bytových
objektů a škol ve správě městské části Praha - Horní Počernice. Během prosince pak byli všichni
občané - majitelé rodinných domků i družstevníci bytových družstev informováni o možnosti přejít od
dřívějšího dodavatele těchto prací Pražských komunikací k podniku HP-Compag. Jestliže se ke konci
prosince dobrovolně rozhodlo přejít k novému "našemu" podniku více než čtvrtina majitelů rodinných
domků, považuji to při typické nevěřícnosti ve věci nové za velký úspěch, ale především za projev
důvěry občanů v. práci obecního úřadu a zastupitelstva. Pokud jsou někteří nevěřící, nebo dokonce
pomlouvající, kteří roznášejí různé fámy, kterak podnik rychle zkrachuje, chtěl bych, Vážení občané,
všechny ujistit, že to s čím nový podnik HP-Compag začal, je jenom vstupem do celého promyšleného
programu odpadového hospodářství Horních Počernic, který by měl v nejbližší době přinést i např.

1



rozšíření možností třídění odpadů, jejich částečné zpracování, kompostaci a využívání produktů k
obnově zelených ploch, separátní jednorázové sběrové akce atd. A abych nemluvil jen o představách,
posloužím konkrétním příkladem, který považuji za dobrý počinek nové firmy. V pondělí, po letos
krátkých Vánočních svátcích jsem kolem osmé hodiny ranní projí/děl I. sídliště. U všech stanovišť
domovního odpadu byla neuvěřitelná hromada odpadků kolem přeplněných kontejnerů. Byl jsem
potěšen, že dříve než jsem stačil odpovědné pracovníky firmy upozornit na tento stav, bylo vše během
dvouhodin perfektně uklizeno. Tak jen houšt takových příkladů.
Hodně zdraví a radosti v novém roce !

USNESENI
18. řádného zasedání zastupitelstva městské části

Praha-Horní Počernice, konaného dne 13.12.1993.

Zastupitelstvo městské části Praha-Horní Počernice
18/1 - k plnění usnesení 17.zasedání MZ ze dne 4.10.1993

I. bere na vědomí
zprávu o plnění usnesení 17.zasedání zastupitelstva, konaného dne 4.10.1993

II. konstatuje
že úkoly, vyplývající z usnesení byly splněny, včetně zaslání dopisu starosty řediteli
a.s. Plynostav, který však zůstal bez odpovědi, což nese MZ s nelibostí

18/2 - k očekávanému výsledku hospodaření za rok 1993
I. bere na vědomí

zprávu a očekávaném výsledku hospodaření městské části Horní Počernice v roce 1993
II. konstatuje

a) že v hospodaření městské části Horní Počernice byly využity všechny reálné možnosti krytí
výdajů městské části s výjimkou příjmů z prodeje nemovitostí
b) že u těchto příjmů došlo k dnešnímu dni z objektivních i subjektivních důvodů k plnění pouze
na 13,1% a vyšší plnění u již prodaných objektů v celkovém objemu 13,4 mil.Kč je závislé na
zápisu vkladu do katastru nemovitostí u Katastrálního úřadu hl.m.Prahy.

III. ukládá
starostovi zpracovat a předložit zastupitelstvu návrh opatření a harmonogram realizace příjmů z

prodeje nemovitostí v roce 1994.
Termín: 28.2.1994.

18/3 - k investiční výstavbě v Horních Počernicích v roce 1993
I. bere na vědomí

zprávu o rozsahu investiční výstavby, uskutečněné na území městské části Horní Počernice v
roce 1993

II. vyslovuje
spokojenost s objemem investiční výstavby v městské části Horní Počernice

18/4 - k předběžnému návrhu rozpočtu m.č.Praha-Horní Počernice na
rok 1994
I. bere na vědomí

předběžný návrh rozpočtu městské části Praha-Horní Počernice včetně rozepsaných ukazatelů
rozpočtu na rok 1994 ze strany Magistrátu hl.m.Prahy

II. konstatuje,
že v části vyrovnávací dotace došlo při rozpisu ukazatelů na rok 1994 ve srovnání s rokem 1993
k propadu o 9 mil.Kč, čímž nemohou být pokryty všechny potřeby městské části na neinvestiční
výdaje



III. souhlasí
a) s navrženou hranici úvěru do výše 20 mil.Kč na rok 1994
b) s použitím formy úvěrového zdroje z nabídky americké úvěrové pomoci obcím na vybrané
projekty infrastruktury

IV .ukládá
a) starostovi
projednat s Magistrátem hl.m.Prahy důvody rozporu v rozpisu finančních ukazatelů pro rozpočet
r. 1994
b) radě zastupitelstva
1 .při finančním hospodaření v roce 1994 postupovat do doby schválení rozpočtu na rok 1994
podle zásad rozpočtového provizoria daného Magistrátem
2.přijetí nejvhodnějšího úvěru v navrhovaném rozsahu i u jiného finančního ústavu do
31.12.1993
3.splnit předepsané náležitosti k podání žádosti o úvěr podle nabídky americké úvěrové pomoci
na vybrané projekty infrastruktury do 31.12.1993.

18/4/a - k soupisu připravenosti investičních akcí pro rok 1994
I. bere na vědomí

soupis připravenosti investičních akcí pro rok 1994
II. ukládá

radě zastupitelstva zpracovat plán realizace investiční výstavby pro rok 1994 podle finančních
možností a stanovených priorit Termín: 31.1.1994

18/5 - k majetkoprávním krokům obce
I. bere na vědomí

zprávu o provedených prodejích nemovitého majetku MČ Horní Počernice v roce 1993
II. souhlasí

a) s provedením změny svěření majetku z MČ Praha 9 na MČ Horní Počernice
Jde o následující pozemky a objekty :
- pozemek pod a u domu čp.635
- dům čp.754 (Dům služeb II.) včetně pozemku
- pozemky č. 1347/1, 1347/2, 1348, 1738/1, 1738/2, 1740/1, 1742/2
- objekt garáží v rámci zkapacitnění sídliště I.
- pozemek č.671 (bývalá cesta) navazující na již prodaný pozemek č.100
b) s odprodejem pozemku č.3386/44
c) s majetkovým vypořádáním s Ředitelstvím dálnic dle barevného vyznačení katastrální mapy
(viz text zápisu)

III. schvaluje
záměr prodeje a nabytí navržených pozemků

18/6 - různé
18/6/a - k příspěvku na úhradu neinvestičních nákladů v MŠ a ŠD

schvaluje
částky příspěvku na úhradu neinvestičních nákladů MČ Horní Počernice v mateřských školách

ve výši 250,- Kč
a ve školních družinách ve výši 100,- Kč za měsíc

18/6/b - k udělení právní subjektivity ZŠ Chodovická
schvaluje
přiznání právní subjektivity ZŠ Chodovická čp.225O a statut této školy od 1.1.1994

18/6/c - k řešení situace ZŠ Stoliňská - Chvály
bere na vědomí
zprávu starosty o návrhu postupu řešení situace ZŠ Stoliňská

18/6/e - k problémovým otázkám školství
ukládá



radě zastupitelstva zpracovat koncepční materiál místního školství na období 5 let
Termín: 31.1.1994.

18/6/e - ke zprovoznění koupaliště ve Svépravicích
ukládá
zástupci starosty p.Wágnerovi zpracovat komplexní materiál tak, aby koupaliště bylo uvedeno
do provozu v sezóně 1994

18/6/f - k odpadovému hospodářství
bere na vědomí
zprávu o současných problémech ve věci kompetencí mezi městskou částí Horní Počernice a
hl.m.Prahou na úseku likvidace odpadů
považuje
stanovisko Mgr Bukolského za monopolní a centralistické
připojuje se
se k dopisu starosty MČ Praha 5
pokládá
postup MČ při likvidaci pevného odpadu za odpovídající zákonu o hlavním městě Praze

18/6/g - ke změně autobusové zastávky - konečná linky č.221
schvaluje
1. do termínu DIR vybudování zastávky autobusu č.221 u restaurace Na kovárně, včetně zřízení
přístřešku
2. vznesenou připomínku p.Valáška podat písemně do termínu DIR k následnému projednání v
komisi dopravy

18/6/h - k problematice stížností na používání a prodej různých
bouchacích předmětů, petard a pod. na území MČ
bere na vědomí
stížnosti občanů na používání a prodej bouchacích předmětů

konstatuje,
že pravomoci orgánů na území městské části Praha-Horní Počernice není dána zákonným
způsobem možnost prodeje a používání těchto předmětů zakázat

žádá
a) prodejce těchto předmětů, aby přísně dodržovali normou nebo výrobcem stanovené podmínky

prodeje těchto předmětů
b) živnostenský odbor MÚ o zpřísnění kontrolní činnosti při prodeji těchto předmětů, především

dodržování podmínek prodeje stanovenými normami nebo výrobci (např. omezení prodeje
osobám mladším 18 let)

c) ředitele školských zařízení na území MČ Horní Počernice, aby vhodným způsobem poučili žáky
o negativních účincích užívání těchto předmětů a stížnostech občanů
ukládá
správnímu odboru
1. odeslat usnesení k této problematice ředitelům škol a
učilišť v Horních Počernicích
2. zajistit zvýšený dohled terénních pracovníků na dodržování obecního pořádku (nevhodné
používání bouchacích předmětů) v současné vánoční, předvánoční a novoroční době.

18/6/ch- k využití lokality a objektů Bílý vrch
bere na vědomí
informaci starosty o záměrech využití lokality Bílý vrch
souhlasí

se spoluprací s Magistrátem hl.m.Prahy při realizaci záměrů využití Bílého vrchu pro sociální,
zdravotní a školské účely, jak pro potřeby MČ Horní Počernice, tak i pro hl.m.Prahu

18/6/i - ke stížnosti na dodávku el.proudu
doporučuje



při jednaní se zástupci PRE požádat o proměření skutečného odběru el.energie a porovnání
odběru s povoleným příkonem a dále požádat o výstavbu nové trafostanice

18/6/j - k výstavbě spalovny v Šestajovicích
bere na vědomí
informaci o zamýšlené výstavbě spalovny odpadů v Šestajovicích
ukládá
radě zastupitelstva vyžádat od MÚ Šestajovice

a) doložení, jak bude zajištěna kontrola, že spalované materiály neobsahují PCB a spalováním
nevzniká dioxin

b) zpracovanou rozptylovou studii pro spalovnu
c) projektovou dokumentaci ochranných zazeleňovacích parcel
d) záruku, že vozidla s odpady nebudou projíždět obcí Horní Počernice
e) zpřesnění charakteristiky spalovny a čistícího procesu

18/6/k - k odměnám uvolněným funkcionářů
schvaluje
odměny uvolněným funkcionářům městské části Horní Počernice dle zásad odměňování z roku

1992
Ivan L i š k a

starosta

Ověřovatelé zápisu:
p.Petr Langhammer ing Stanislav Vébr

Za koho kope Telecom s.p.
v Horních Počernicích, jaké soutěže ?

Na toto nadnesené téma jsme položili několik otázek zástupci starosty MÚ v Horních Počernicích
p.Wágnerovi.
1. Pane Wágner, co všechno kope, rozkopává a zakopává Telecom?

SPT Telecom, s.p., oblast Praha OZ, investuje v Horních Počernicích dvě akce "Kabelovod
Náchodská-Božanovská" a novou telefonní síť v Horních Počernicích. Kabelovod Náchodská -
Božanovská je stavba navazující na systém telefonních rozvodů v hl.m. Praze. Stavbu provádí firma
"Červenka". Tato firma velmi dobře spolupracuje s MÚ a snaží se, aby dopad na dopravu při výstavbě
kabelovodu byl co nejmenší. Práce prováděné touto firmou jsou opravdu kvalitní.

Horší je to ale se stavbou nové telefonní sítě v Horních Počernicích. Tato akce je daleko rozsáhlejší a
postupně zasáhne celé území Horních Počernic. Při realizaci této investiční akce nejsou dodržovány
dohodnuté termíny výstavby, práce jsou prováděny nekvalitně, je špatná spolupráce s MÚ a přístup
vedoucích pracovníků zodpovědných za provádění této výstavby je špatný.
2. To kope obojí opravdu s.p.Telecom ?

Vyznat se v Telecomu není jednoduché. Jejich členění je dosti složité. Práce financuje SPT Telecom,
s.p.,oblast Praha OZ, pro ně zajišťuje smluvně investorství SPT Telecom,s.p.,MTTÚ Praha OZ.
Stavbu sítí pro SPT Telecom, s.p. MTTÚ Praha OZ provádějí Telekomunikační montáže Praha.a.s., pro
které výkopové práce a úpravy povrchů provádí subdodavatel (v roce 1993 slovenští pracovníci).
Kabelovod v ul.Náchodská-Božanovská staví firma pana Červenky.
3. To znamená, že jako investor odpovídá Telecom za uvedení rozkopaných ulic alespoň do
původního stavu ?

To je trochu složitější. SPT Telecom, s.p., oblast Praha OZ si investorství objednal. V tomto případě
u montážního závodu SPT Telecom,s.p. Praha, MTTÚ Praha OZ a tento závod odpovídá za to, že ulice
budou uvedeny do původního stavu. Před zahájením stavby vydá příslušný úřad státní správy DIR



(dopravně inženýrské rozhodnutí) k prováděné stavbě. DIR je důležitý dokument, který obsahuje
všechna potřebná ustanovení, omezení, termíny, požadavky a režim výstavby, který musí provádějící
firma dodržet. V DÍRU je stanoven termín ukončení stavby nebo úseku a povinnost, že stavbou
poškozené povrchy a plochy budou uvedeny do původního stavu. Za nedodržení podmínek uvedených v
DIRu jsou stanoveny sankce.

Na každý opravený povrch se dále vztahuje, nedohodne-li se jinak, od předání povrchů IX měsíců
záruční doba. K dnešnímu dni SPT Telecom,s.p.,MTTÚ Praha, nepředal správci komunikací žádný
opravený povrch.
4. Platí něco za zábor veřejného prostranství městské části?

S SPT Telecom s.p. MTTÚ Praha je uzavřena nájemní smlouva o krátkodobém nájmu pozemků
(komunikace, chodníky), které jsou ve správě obce a budou stavbou dotčeny od l.X.do 31.12.1993 za
částku 20.625,-Kč. Dále byl stanoven poplatek za zábor veřejného prostranství v r. 1993 25.000,-Kč a
15.000,- Kč za zařízení staveniště.
5. Co tedy s.p.Telecom do Počernic přináší?

SPT Telecom,s.p. MTTÚ Praha v současné době přináší pro občany problémy v podobě
neschůdných chodníků, překopaných vozovek, ztížených přístupů do objektů, nevzhledných sloupů a v
posledních měsících i množství zbytečného bláta tam, kde se kopalo.

Po dostavbě telefonní sítě bude stoprocentní nárůst telefonizace v Horních Počernicích, bude
zajištěna možnost zřízení faxových linek a umožněn přenos počítačových dat po telefonních linkách.
Dále je uzavřena s SPT Telecom s.p. oblast Praha, dohoda o využití výkopů pro položení kabelů pro
kabelovou televizi.
6. To je přece zájem každého podniku, závislého na co největším počtu abonentů, svoji síť
rozšířit.

Máte pravdu, ale všechny monopolní podniky se stále chovají tak, jako by je zákazník moc
nezajímal. Snad až bude SPT Telecom s.p. privatizován, tak i tento přístup k zákazníkovi se změní. V
Horních Počernicích Telecom počítá již se zmíněným nárůstem abonentů a zatím účelem buduje nové
telefonní ústředny. Vše je ale závislé na množství peněz na nové investice.
7. Jaké jsou termíny těchto prací a jak jsou plněny?

SPT Telecom s.p. Praha nechal zpracovat projekt na novou telefonní síť v Horních Počernicích.
Projekt je rozdělen do čtyř souborů a samostatně je řešena oblast Chval. Práce podle prvního souboru
měly být původně řešeny do 30.6.1993, pak do 30.12.1993, ale kdy budou definitivně řešeny nevím. Na
provedení prací podle souboru dvě, tři a čtyři nemá Telecom doposud podepsány smlouvy, a tak
považuji osobně termín dokončení výstavby telefonních sítí v roce 995 za nereálný. Např. dokončení
chodníku v ulici Vysokovské brání Telecom, který měl do konce října 93 v této ulici připojit zemí
všechny objekty.
8. A jak se zachová MÚ, když Telecom neplní dohody?

Dne 29.11.93 se uskutečnilo jednání na MÚ v Horních Počernicích se zástupci Telecomu. Bylo
projednáno neplnění dohod z února 93, problémy s výstavbou prováděnou Telecomem v Horních
Počernicích a dohodnut další postup při výstavbě telefonní sítě v Horních Počernicích. V současné době
Odbor životního prostředí zahájil správní řízení s SPT Telecom s.p. MTÚ Praha OZ, který nedodržel
podmínky uvedené v DIRu, za což mu bude uložena pokuta.
9. Takže ony sliby o trojnásobném pokrytí zájmu o telefonní stanice zůstává na hesle
"Nezavěšujte, jste v pořadí"? Nesmíme zoufat, možná, že po roce 2000 to bude i vícenásobek.

/HC7

Ty telefony!
Telefon (řecky) - zařízení pro přenos zvuku na vzdálené místo. Základ pro praktické použití

telefonu elektrického byl dán vynálezem mikrofonu (J.P.Reis 1861), vynálezcem telefonu pak byl A.G.
Bell 1X76 a vynálezcem výkonného uhlového mikrofonu byl D.E. Hughes 1X7X. Základ spojovací
techniky položil Bell myšlenkou propojování jednotlivých telefonních stanic navzájem.



Na podobě dnešních telefonů a jejich možností se podílelo mnoho dalších vynálezců a objevitelů i z
dalších navazujících oblastí.

Základ telefonní sítě v našich obcích byl dán vybudováním telefonní centrály na poštovním úřadě v
Horních Počernicích koncem dvacátých let.

14. února 1928 usneslo se zastupitelstvo zříditi na obecním" úřadě ve Chvalech rovněž telefon,
ten byl do činnosti uveden 21. června téhož roku nákladem 7.300 korun.

Podle kalendáře Okrašlovacího spolku v Horních Počernicích, vydaného pro rok 1929, měla
telefonní centrála dvě čísla telefonní pražské sítě (29276 a 36206), na něž bylo možno přepojit dalších
21 účastníků. Mimo pošty, četnické stanice obecních úřadů v Horních Počernicích a Chvalech, bylo
spojení vedeno do továrny Terag (dnešní Chemie), místním podnikatelům např.: do mlýna Fr. Vostřela,
stavební kanceláře J. Douši, závodu studnického a pumpařského p. Vrány, obchodu uhlím O.Poláka, ale
i do mise Metodistů, šesti místním statkářům, stejně tak jako statkáři V. Novákovi do Zelence nebo J.
Peyerovi a V. Svobodovi do Svémyslic.

Postupně se v dalších letech rozšiřovalo propojení na další obce: Svépravice, Dolní Počernice,
Satalice, Radonice spolu s dalšími rozvody po obcích. Přibýval les sloupů telefonního vedení a
současně i rozvodů elektřiny.

Přebudováváním se postupně zvětšovala i kapacita telefonní ústředny, která z manuálního
obsluhování se měnila na plně automatickou.

Žádostí na telefonní přípojku však přibývalo rychleji než kapacit možností připojení, což se ještě
více zhoršilo rozvojem budování vícepodlažních bytových objektů a růstem počtu závodů a organizací
na území působících. Přes vybudování dalších, byť provizorních ústředen, se čekací doba prodloužila na
desetiletí.

V současné době se konečně vytváří předpoklady pro větší kapacitu budováním kabelovodu na
velkokapacitní telefonní ústřednu, vybudovanou na sídlišti Černý Most, a zrychlených rozvojem
kabelové sítě po obci.

Představa, že ubude les sloupů se realizovaným systémem však nenaplní, naopak, jak se jeví, tak
sloupů spíše přibývá. Vkrádá se otázka, zda spěch při řešení požadavků na zřízení telefonní stanice není
na úkor kvality a perspektivnosti funkce budovaných zařízení. Nehledě již vůbec na to, že dnešní
možnosti dané optoelektronikou nebylo ani v nejmenším využito.

K nepříjemnostem s výkopy pro pokládání kabelů (nedodržováním sjednaných dohod) se tak
připojuje zvláštní pocit z budování pseudoskanzenu technologie první poloviny současného století.

Ing. Hubert A n t e s
kronikář

Kam šly peníze z rozpočtu
1.Plynovod Náchodská (262 200,-)
Tato akce byla realizována v roce 1992 a dokončena v únoru 1993. Stavbu prováděla firma TEZA v
souběhu s výstavbou kabelovodu Telekom.
2.Kanalizace Třebešovská (575 295,-)
Při realizaci této akce se jednalo v podstatě o prodloužení stávajícího kanalizačního řadu v této ulici
mezi ul. Lipí a Chvalkovickou. Stavba byla dokončena v 06. 93. Dodavatelem na této akci byla firma S
+B.
3.Vodovod a plynovod Třebešovská (1 204 625,-)
V letošním roce byl proveden vodovodní a plynovodní řad v ulici Třebešovské od ulice Chvalkovické
po ulici Komárovskou. Stavba je dokončena a zkolaudována - dodavatel firma S + B.
4.Vodovod a plynovod Komárovská a plynovod U jeslí (1 982 014,-)
V návaznosti na. stavbu vodovodu a plynovodu v ulici Třebešovské byla jako dodatek zařazena výše
uvedená akce. Oba řady jsou položeny. Zbývá dokončit terénní úpravy.
5.KanaIizace Náchodská - Božanovská (cca 3 000 000,-)
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Stavba kanalizačního řadu v ulici Náchodská byla dokončena v loňském roce. Letos následovala
Il.etapa výstavby v ulici Božanovské. Navíc byla provedena část kanalizačního řadu v ulici Božanovské
za účelem odkanalizování zbývajících rod. domků a opěrná zeď ze statických důvodů. Současně s touto
akcí byla provedena kanalizační přípojka pro 2 rodinné domky, které doposud nebyly napojeny. Celá
akce probíhala v letních měsících v době uzávěry ulice Božanovské.
6.Kanalizace Vysokovská (8 349 600,-)
Tato stavba byla zahájena v březnu 93 jako nutná úprava po realizaci inženýrských sítí. V současné
době je provedena téměř celá trasa, chybí část na křižovatce s ulicí Běchorskou. (Kanalizační řad v ulici
Běchorské bude položen na jaře). Nejsou dokončeny chodníky, neboť nebyl včas položen kabel, který
zajišťovala firma Telekom Praha. Chodníky budou dokončeny v době příznivých povětrnostních
podmínek, nejpozději na jaře 94. Stavbu prováděla firma EKIS.
7.Vodovod a plynovod Spojenců (1 370 000,-),
komunikace Spojenců (1 680 000,-)
V návaznosti na realizované sítě ulici Vysokovské byl proveden plynovodní a vodovodní řad v ulici
Spojenců. Následně byla provedena nová komunikace. Dodavatel firma EKIS.
8.Plynovod Keteňská, Vojická (878 697,-)
V rámci dodatku inženýrských sítí v ulici Spojenců byl proveden plynovod v ulici Keteňské. Na této
akci se finančně podíleli jednotliví občané a podnikatelé.
9.Kanalizce, vodovod, plynovod Češovská (2 868 600,-)
V ulici Češovské byly provedeny kompletní inženýrské sítě. Stavba je dokončena, bylo provedeno
přejímací řízení. Stavba je před kolaudací. Dodavatelem na této akci byla firma EKIS.
lO.Plynovod Božanovská, Domkovská (4 270 400,-)
Stavba byla zahájena v červenci 93 v době letní uzávěry ulice Božanovské. V první etapě byl proveden
úsek Božanovská, Šanovská. Druhá etapa zahrnovala ulici Domkovskou, část ulice Jeřické a
Chvalkovické. Celá trasa je dokončena a zkolaudována. Stavbu prováděla firma MONT.
ll.Rekonstrukce domu čp. 407 Otovická (2 334 704,-)
Na základě havarijního stavu rodinného domku čp. 407 (dřevomorka) byla provedena celková
rekonstrukce. Úpravou domku získal MÚ tři bytové jednotky. Stavbu prováděla firma Jalčák-Masár.
12.KoteIna ZŠ Spojenců - plynofikace (1 426 530,-)
Práce na rekonstrukci kotelny a vnitřních rozvodů ústředního topení byly zahájeny v měsíci květnu.
Dodavatelem byla firma Promptus. Akce je dokončena a zkolaudována.
13.KoteIna MŠ Spojenců - plynofikace (950 000,-)
Plynofikace kotelny v MŠ je před dokončením. Kotelna je ve zkušebním provozu. Do konce letošního
roku bude provedena přejímka a kolaudační řízení. Práce prováděla firma K + K.
14.KoteIna Dobšická - plynofikace (2 590 000,-)
V měsíci červenci byla zahájena plynofikace kotelny sloužící pro vytápění objektů ve správě bytového
fondu MÚ a družstevního objektu v ulici Dobšické. Práce byly provedeny v souladu s projektem. Při
zkušebním provozu bylo zjištěno, že kotelna není plně funkční. Byla shledána závada v projektu,
následně byla uplatněna reklamace. Tato akce je prozatím nedokončena. Po topné sezóně by měla být
provedena izolace proti hluku.

Jitka Hřebíková
ved. inv. odboru

Leden v historii
15.1.1883 rozpuštěn prozatímní výbor obecní ve chvalech, následkem toho byl jmenován předsedou
místní školní rady okresním školním výborem v Karlíne předseda správní komise obecní pan Viktor
Veselý, velkostatkář v Čertouzích. Za jeho blahodárného působení nastaly utěšené doby, začeš
učitelstvo vzdalo mu své díky



19.1.1887 obdržel František Černý od zemské rady v Praze dekret definitivního řídícího učitele na
dvoutřídní obecní škole ve Chvalech (řídícího učitele této školy vykonával již od r. 1846)
23.1.1894 pořádáno bylo zvláštní divadelní představení pro školní dítky, meškající zde divadelní
společností. Dáván byl kus "Jan za chrta dán". Pro chudé žáky vstup zaplatila místní školní rada ve
Chvalech
28.1.1908 založen byl spořitelní a záložní spolek "Raiffeisenka" pro Chvaly a Svépravice. Pokladníkem
byl zvolen učitel pan Antonín Váňa
leden 1909 v bývalém mlýně na Chvalech zřídila Evangelická jednota v Žižkově sirotčinec. Na začátku
zde byly 4 dívky, z nichž tři navštěvují zdejší školu
leden 1917 mrazy trvaly od 18. ledna až do 17. bžezna. Pod -10 C mrzlo za tuto dobu celkem 27 dní.
Lidem ve válečném roce byla při nedostatku paliva zima. Avšak o co hůře bylo nebohým vojínům v
poli a v zákopech. Kolem Chval vozili ve vlaku namrzlé ojíny, z nichž někteří byli částečně ponořeni
do sudů naplněných pilinami, neboť umrzlé maso prý jim od kostí odpadávalo
24.1.1917 bylo nařízeno zřizovati hromadné válečné kuchyně pro lid
17.1.1925 zima byla neobyčejně mírná, takže v uvedený den hospodáři v Horních Počernicích již seli
pšenice

A o čem se ještě psalo?
26.1.1903 onemocněl řídící učitel p. Karel Zima již podruhé zánětem plic a pohrudnice a obdržel proto
dovolenou do konce měsíce března
leden 1906 řídící učitel, jakožto ředitel chóru chvalského kostela, podal žádost všem přifařeným obcím
o zvýšení honoráře za hraní na varhany z 80 na 160 korun
leden 1910 od 25. do 31. nastala po velikých deštích v Paříži povodeň, řeky Seina a Marna vystoupily
10 m nad normál
31.1.1917 Ústřední mocnosti ohlašují světu bezohlednou ponorkovou válku, a tak již 4. února Amerika
přerušuje v důsledku toho diplomatické styky s Německem a vstupuje do válečného stavu

Hřejivé předvánoční potěšení
Jako každoročně, tak i letos 16.12. nám připravila rodina Bouškova v Domečku překrásný

předvánoční kulturní večer. Hlavní představitelkou večera byla Jana Boušková a její harfa. Přes velmi
nedokonalou akustiku místnosti zněla od jemňoučkých pianissim až po pleno nástroje naprosto
dokonale a obdivně.

Velmi široký repertoár od Koncertu Joh. Christ. Bacha přes Sonáty Geminianiho a
Rosslera-Rosettiho, až po technicky náročnou Fanzatii Camila Saens-Sause a Sonátu L. S pohra,
doplněnou hrou p. Bouška na flétnu a p.Kubity na housle, nás plně zaujal. Předvedli skladby technicky
velmi náročné a posluchačsky velmi zajímavé. Svým uměním vynikala zejména Jana, vítězka soutěže
mladých harfenistů v Bloomingtonu (Indiana, USA), která se pak s vynikajícím úspěchem představila
také na samostatném koncertě Alice-Tully-Hallu v New Yorku v USA, odkud si přivezla také dokonalý
nástroj

Zasvěceným výkladem nás celý večer doprovodila paní Váchalová- Boušková, dlouholetá zkušená
harfenistka a profesorka pražské konzervatoře. Večer byl zakončen milou besedou na dotazy
posluchačů. Příště si toto předvánoční potěšení nenechte ujít ani Vy.

Karel Kapeller

Jaký byl...?
Hodnotit, jaký byl rok 93 v "počernické kultuře", přísluší jistě spíš návštěvníkům, než nám.

Přesto bych chtěla něco z loňského dění připomenout. V KS Domeček se uskutečnilo 65 pořadů (včetně
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diskoték a představení pro školy a školky). Největší zájem diváků byl o koncert bří Nedvědů a
vystoupení pana Sováka, ale s největším ohlasem se setkal vánoční "Koncert pro dvě harfy a nejen pro
ně".

13 představení v přírodním divadle potěšilo hlavně děti a "pohádkový" červen jim určitě připravíme
i na letošní 24. ročník divadelního festivalu.

Po čtvrté jsme se také společně bavili při "pálení čarodějnic". Dobrá hudba, díky místním
podnikatelům i bohatá tombola, stavění máje, ohňostroj a hlavně chuť se bavit - to všechno přivedlo v
poslední dubnový večer na hřiště TJ Sokol tolik návštěvníků, že všichni spolupořadatelé měli plné ruce
práce.

V úplně jiné atmosféře se uskutečnilo poslední loňské setkání. Stejně jako "čarodějnice" se konalo
po čtvrté a také u TJ Sokol, ale místo ohňostroje k němu svítil vánoční strom. Páni učitelé z místní
umělecké školy a jejich kolegové vystoupili se svým Saxofonickým kvartetem, vánoční písně zpívaly
děti ze sboru Církve bratrské a část Kíihnova dětského sboru a všichni společně jsme si na závěr
zazpívali známé koledy. Sváteční chvíli nepokazil ani vytrvalý déšť a domů jsme se rozcházeli s přáním
klidných radostných vánočních svátků.
Přejeme Vám všem do roku 1994 hodně štěstí a úspěchů a také dost času na odpočinek při kulturních
pořadech, které pro Vás připravujeme.

vedoucí KS Domeček
Hana Čížková

Léčitel Erben opět v Horních Počernicích
Vzhledem ke stále sílícímu zájmu o přírodní léčení a rostoucímu věhlasu pana J. Erbena,

opakuje pan léčitel návštěvu v H.Počernicích dne 15.1.1994. Zodpovědný přístup pana Erbena k léčbě
má za následek omezení počtu vstupenek. Máte-li zájem, zajistěte si proto vstupenky ihned na
tel. 685 52 52, 685 51 28 nebo přímo v prodejně Potraviny RACIO plus, U jeslí 2261.

Nyní několik úvah pana Erbena.
Zajímavý je názor pana Erbena na ruského lékaře - psychoterapeuta A. Kašpirovského:

"Anatolij Kašpirovskij dokáže uspat pacienta na dálku prostřednictvím televizní obrazovky. Této
schopnosti využívá namísto narkózy před operací. K některým jeho pokusům hromadného působení na
televizní diváky mám však vážné výhrady. V několika televizních pořadech jimi sledoval povzbuzení
autoregulačních pochodů vlivem své energie. Je pochopitelné, a ohlasy diváků to potvrzují, že mnohým
z nich jeho působení pomohlo. Léčitel však z důvodů mně absolutně nepochopitelných zanedbal jednu
ze zásad léčitelské etiky. Každý člověk je totiž jiný a této skutečnosti musí senzibil podřídit své konání.
Dopustil se neodpustitelného zjednodušení, jehož negativní účinek se projevil u mnohých diváků. I o
tom svědčí ohlasy a jeho pořady. Postižení nemohli přehlédnout náhlé bolesti hlavy, nepříjemné změny
psychického stavu či jiné bolestivé projevy. Některé děti musely být dokonce hospitalizovány.
Energetické působení senzibila může být užitečné jen při spolehlivém poznání každé individuality a
jejího momentálního stavu, kterému musí být přísně podřízen způsob předání energie a také velikost
dávky a doba trvání. Jakékoli hromadné seance tohoto druhu jsou nezodpovědné.

Nyní přinášíme ohlasy několika pacientů pana Erbena:
Bývaly doby, kdy k panu Erbenovi chodívali pro pomoc a dobré rady jen jeho známí. Postupně

se však pověst o jeho schopnostech šířila a klientela rostla. V roce 1989 dosáhla neuvěřitelných
rozměrů. Přicházívalo i víc než 100 nemocných denně. Před jeho domkem stávaly zástupy čekajících.
Na takový nápor nebyl léčitel organizačně připraven. Dnes už ale i tento aspekt má svůj řád. Lidé si
zvykli na telefonické objednávání a na z toho plynoucí omezenou možnost přijít bez ohlášení. I proto
pan léčitel za svými pacienty čas od času dojíždí.
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V době spontánního zájmu, tedy ještě před zavedením systému termínových a časových
objednávek, čekávali lidé na přijetí dlouho a trpělivě. Spoluautor známé knihy Záhady podvědomí I.
využil jejich čekání a s některými promluvil. Autentické odpovědi posuďte sami.
Manželé od Jindřichova Hradce se o panu Erbenovi dověděli od známých. Pán mi ochotně sděluje, že
mu lékaři dlouhodobě léčí žaludeční vředy, ale dosud bez úspěchu. Nepomohly ani změny lékaře, ani
zdravotnického zařízení, ani léků. Dnes jde k léčiteli již opakovaně a s uspokojením říká, že jeho potíže
znatelně ustoupily.
Paní z Bydžovska přijela dnes už podruhé. Při své první návštěvě se dozvěděla o nálezu na střevním
traktu. Na otázku, zda si myslí, že se její potíže zmírnily, odpovídá přesvědčivě: "Nemyslím. Vím to!
Vím to dobře, a proto jsem přijela na kontrolu s důvěrou, že mě pan Erben vyléčí úplně."
Manželé z Turnova byli u pana Erbena už víckrát. Za tu dobu mnohé o léčitelství a senzibilitě slyšeli a
přečetli. Teprve však vlastní zkušenost je přesvědčila, že schopnost zvaná senzibilita existuje. Přestože
nedokáží posoudit podstatu a účinnost schopnosti léčitelů, poznali, že dokáží lidem pomoci od
zdravotních potíží. Pan manžel pravil: "Nepochybuji o existenci senzibilních léčitelů. V mém případě
pan Erben určil diagnózu, o které jsem neměl ani tušení. Ale potíže, které jsem cítil, mi sdělil dřív, než
jsem o nich začal hovořit sám. A jeho léčení? Od první mé návštěvy uplynul skoro rok, ale dnes už o
původních bolestech nevím. Dnes tu jsem také jen jako průvodce své manželky".
Jaroslav D., Úpice:
Do svých dvou let byla malá Jarka zdravým a životaschopným dítětem. Pár dní po jejích druhých
narozeninách však začala její osmnáctiletá zdravotní kalvárie. Nejdříve se objevily vysoké horečky.
Lékařské zásahy nepomohly. Po měsíci léčení byla stanovena diagnóza: revmatická horečka. Po měsíci
se opat objevily horečky, bolesti nohou a rukou. Byla nutná hospitalizace.

V době, kdy začala chodit do školy, se těžko pohybovala, proto ji rodiče začali do školy vozit
autem a později do třídy vynášeli na rukou. Po osmi letech léčení začaly Jarušce měknout kosti, přidaly
se bolesti v zádech a pak, bez jakéhokoliv úrazu, došlo ke kompresivním zlomeninám tří obratlů. A
opět vysoké dávky léků, střídání domova s nemocnicí a žádné zlepšení. Postupně se přidaly bolesti
břicha, zvracení a znovu se vrátily teploty. Po dalších třech letech Jarka přestala chodit vůbec a lékaři
posoudili její stav jako nevyléčitelný. Maminka vypráví: "Když jsme se dověděli o lidovém léčiteli
Erbenovi, to bylo Jarce 16 let, s důvěrou jsme se na něho obrátili a tím začala nová etapa Jarčina léčení.
Při první ordinaci pan Erben zjistil nález na močovodu a na tenkém střevu s bolestivými dopady
zejména v páteři a v kloubech. Po třech letech péče pana Erbena se její stav viditelně zlepšil. Bolesti už
nemá, vrací se jí chuť do života a pomalu už zase začíná chodit."
Jana E., Velká Jesenice
Provdala se ve svých jedenadvaceti letech. Netušila, jaké trápení ji čeká právě v naplnění jejího
mateřského poslání. Všechno začalo prvním potratem hned na začátku těhotenství. Stejně dopadl i
druhý pokus. Lékaři konstatovali vadu dělohy. A pak přišly léčebné průtahy. Řada vyšetření, léčení po
potratu, pak údajně chřipka a sní samozřejmě množství léků. Požádala o léčení v krajské nemocnici.
Opět se objevily potíže, údajně šlo o nutnost hormonální léčby. Léky však nepřinesly úspěch. Jejich
působení naopak nepříznivě ovlivnilo nervovou soustavu mladé ženy. Takže více než pětileté léčení
skončilo neúspěšně.

Ve snaze naplnit touhu po dítěti hledala pomoc u několika lidových léčitelů. Opět bez úspěchu.
Teprve pan Erben jí vrátil naději. Dejme však slovo mamince dnes už téměř čtyřletého kloučka: "Hned
první návštěva u pana Erbena na mě zapůsobila silným dojmem. Cítila jsem v jeho přítomnosti jakousi
zvláštní volnost, která ve mně vzbudila pocit samozřejmé důvěry. Aniž bychom mu cokoliv řekli,
konstatoval, že manžel je v pořádku. Pak mě fascinovala rychlost, s jakou určil moji diagnózu. Za šest
let ji nedokázal stanovit nikdo! Sdělil mi, že v obtížně zjistitelném místě dělohy je cysta, která brání
mému otěhotnění. Řekl mi, že ji odstraní. Dnes už vím, že to byla jeho zvláštní schopnost usměrnit
svou energii bez jakéhokoliv dotyku do mého nitra. Prasknutí cysty jsem v tu chvíli pocítila. Předepsal
mi bylinné čaje a asi po měsíci jsem u něho byla znovu. Po kontrole mého stavu řekl, že do tří měsíců
mohu otěhotnět. Jeho předpoklad vyšel přesně".



91 let
Marie Toncarová Na bačálkách 19.1.1903

89 let
Františka Kmochova Komárovská 2.1.1905

88 let
Josef Danda Lukavecká 2.1.1906
Josef Marýzek Komárovská 18.1.1906
Marie Šefčíková Běchorská 19.1.1906

85 let
Anežka Slabá Keteňská 3.1.1909
Anežka Dolejší Běchorská 20.1.1909

84 let
Josef Wallner Ve žlíbku 9.1.1910

83 let
Anna Palečková Běchorská 3.1.1911
Josef Škorpil Jeřická 22.1.1911
Josef Pospíšil Ve žlíbku 23.1.1911

82 let
Marie Syslová Stoliňská 7.1.1912
Helena Prokopcová Slatiňanská 10.1.1912

81 let
Jarmila Štočková Třebešovská 13.1.1913
Bedřich Vytlačil Ohnišťanská 17.1.1913
Blažena Samešová Komárovská 19.1.1913
Bohumil Bendi Běluňská 24.1.1913
Josef Jirásko Mezilesí 27.1.1913
Václav Černý Češovská 27.1.1913

80 let
Vlasta Bellantová Mečovská 5.1.1914
Josef Dufek J Jívanská 9.1.1914
Jan Němec Jívanská 26.1.1914

75 let
Růžena Pavlíková Slatiňanská 4.1.1919
Jiřina Lošková Vysokovská 10.1.1919

Společenská kronika
V měsíci lednu oslaví svá významná životní výročí

j u b i l a n t i

Při příležitosti Vašich jubilejních narozenin Vám přejeme do dalších let pevné zdraví, štěstí a mnoho
spokojenosti ve Vašem osobním životě.

Sbor pro občanské záležitosti
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ZPRAVODAJ ZPRAVODAJ ZPRAVODAJ
Sociální odbor Místního úřadu mimo dosud poskytovanou sociální péči na úseku: - péče o rodinu a děti

- péče o staré občany
- péče o těžce zdravotně postižené občany
- péče o zvláštní skupinu obyvatel
- pečovatelskou službu

je od 1.1.1994 pověřen k rozhodování a vyplácení příspěvku na nájemné podle zákona 319/39 Sb. o
příspěvku na nájemné.
Bližší informace, včetně žádosti o přiznání příspěvku na nájemné obdrží občané na sociálním odboru v
I. patře č.dv. 17.
Termín pro podání žádosti o přiznání příspěvku je do 28.2.1994.
Nárok na příspěvek má nájemce, jestliže jeho příjmy nepřesáhnou 1,3 násobek živ. minima.
Pro informaci uvádím novou výši živ. minima platnou od 1.2.1994.
Částka živ. minima na zajištění výživy činí měsíčně:

a) 1120,-Kč pro dítě do 6 let věku
b) 1240,-Kč pro dítě od 6 do 10 let věku
c) 1500,-Kč pro dítě od 10 do 15 let
d) 1620,-Kč, jde-li o nezaopatřené dítě od 15 let do 26 let
e) 1500,-Kč u ostatních občanů

Částka živ. minima k zajištění nezbytných nákl. na domácnost činí měs.
a) 660,-Kč pro jednotlivce
b) 860,-Kč, žijí-li v dom. dvě osoby
c) 1060,-Kč, žijí-li v dom. tři nebo čtyři osoby
d) 1260,-Kč, žije-li v dom. pět nebo více osob

Odešel nám kamarád - sportovec
S nevýslovnou lítostí, plni zármutku a nemohoucnosti pomoci, přijali jsme smutnou zprávu, o no
čekaném úmrtí našeho dlouholetého kamaráda a kolegy, zakladatele hornopočernické sportovní
gymnastiky, trenéra a cvičitele a člena výboru TJ Sokol , Jeronýma "Jirky" Šafáře. Jeho dobré
srdce dotlouklo dne 21.12 . a veřejnost se s ním rozloučila na Olšanském hřbitově 29.prosince.
Dožil se 72 let a chtěli jsme ho všichni mít vedle sebe ještě mnohem déle.
Truchlí celá rodina včetně kolotoče vnoučat, které měl tak rád, smutná je i počernická sportovní
veřejnost, i všichni, kteří si uvědomují, co Jirka Sokolu a tělovýchově dal. Kolik prošlo jeho rukama
mladých gymnastů a gymnastek, od těch, kterým láska ke sportu nepřinesla medaile, ale třeba jen
krásná těla, až po ty, kteří v tomto náročném sportovním odvětví sbírali vavříny. Nikdy
nezapomeneme jeho dobrovolné trénerske a cvičitelské práce, úsilí a řemeslnou práci při výstavbě
nové sokolovny v letech osmdesátých. Všechno, co dal, bylo dobré a bylo toho hodně.
Tak Jirko, poslední sbohem a díky, díky, díky.
Čest Tvojí památce.
Výbor TJ a kamarádi HK

•

Základní umělecká škola, Ratibořická 1899 oznamuje, že obdržela tel. číslo 685 63 81

Dům dětí a mládeže, Ratibořická 1899 oznamuje, že obdržel číslo 685 66 50

Nové telefonní číslo pro hlášení poruch v elektrické síti 24 91 51 51
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ZPRAVODAJ ZPRAVODAJ ZPRAVODAJ
Ve zpravodaji č. 12 mě pan starosta Liška veřejně označil jako neplatiče domovní daně, ačkoliv mám
všechny daně řádně a včas zaplaceny. Mohu doložit doklady. Žádám proto od p. starosty Lišky
veřejnou omuvu v tomto H.P. zpravodaji.

Jiří Kabourek
Jeřická 1436

Ke všeum, co je výše uvedeno, mohu říci pouze tolik, že pan Jiří Kabourek, majitel nemovitostí
čp. 1830 a 1955 v k.ú. Horní Počernice, bytem v Praze 3, dluží na dani domovní za tyto nemovitosti
městské části Praha - Horní Počernice za léta 1991 a 1992 celkem 66 880,-Kč. Tento fakt je doložen na
úřadu městské části Horní Počernice poměrně rozsáhlou korespondencí, ze které m.j. vyplývá, že dlužní
vztah mezi zmíněným panem Kabourkem a městskou částí Praha - Horní Počernice existuje
oboustranně vědomě, leč bez příslušného finančního efektu. Pořádek musí nastat a daně se platit musí.
Lidově se takovémuto dlužnímu vztahu dvou stran říká "sekyra". Jsem-1 i vázán usnesením rady městské
části o tom, že případy nejvýraznějších dlužníků městské části budou zveřejňovány a nejsou-li dotčená
daňová přiznání, resp. jejich formuláře opatřena datem narození poplatníka, pak nemohu rozlišit, je-li
tato "sekyra" zaťata do "futra" domu otce nebo syna.

Ivan Liška, starosta

Lékařská služba první pomoci v Horních Počernicích
Z rozhodnutí zdravotního referátu Obvodního úřadu Praha 9 je od 1.1.1994 ve všedních dnech

posunut začátek pohotovostní služby lékařů v Horních Počernicích ve Lhotské ul. č. 2071 na 17.hodinu.
V nepracovních dnech (sobotách, nedělích a svátcích) zůstává pohotovostní služba od 07 - 07 hodin,

tj. 24 hodin denně.
Doporučujeme občanům, aby v naléhavých případech, kdy nelze vyčkat do 17 hodiny, se obraceli

po 15.hodině na Záchrannou službu první pomoci - tel. 155, nebo na praktické lékaře v Horních
Počernicích dle rozpisu:

Pondělí: MUDr. Švandová, ul. Lhotská 2071 tel. 860 509
Úterý: MUDr. Vobecká, ul. Lhotská 2071 tel. 860 509
Středa: MUDr. Pochman, ul. Náchodská 380 tel. 685 55 84
Čtvrtek: MUDr. Železná, ul. Otovická 466 tel. 685 56 63
Pátek: MUDr. Chudomelová, ul.Mezilesí 718 tel. 685 53 84

Mediza(Chirana)
Stomatologická lékařská služba první pomoci ošetřuje pacienty v NsP Vysočany v pondělí - pátek od
16.00 - 19.00 hod. a v sobotu od 7.00 - 14.00 hodin (tel. 663 12 011).
Ostatní zubní pohotovost zajišťuje celopražsky ordinace Praha 1, Vladislavova 22 (tel. 24 22 76 63) a
Poliklinika Praha 4, Antala Staška 80 (tel. 692 89 43).

Nábor

Oddíl cyklistiky Sokol Horní Počernice zve všechny příznivce a zájemce o MTB (horská kola) bez
rozdílu věku k pravidelným sobotním jízdám
v délce 30 - 60 km, dle počasí a terénu. Sraz vždy v sobotu ve 13,30 hod. před obchodním střediskem
TRIO.

Z. Trávníček
předseda oddílu
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INZERCE INZERCE INZERCE INZERCE

Místní hospodářství Praha-Horní Počernice
přijme 1 řidiče skupiny "C" s nástupem od 1.1.1994
Bližší informace na tel. 685 50 03 nebo 685 52 78 nebo osobně na
Místním hospodářství v Lipí ul. u vedoucího p. Píši.

Hledám spolehlivou a čistotnou paní na
občasné hlídání 3,51eté holčičky v době nemoci. Inf. pí. Černá 860 778

Navštivte nově otevřenou prodejnu dámského značkového prádla TIMO.
Na Vaši návštěvu se těší KREJČOVSTVÍ DAVIDOVÁ, Běchorská 1124, tel. 860 248

R"J ^ ^- r z ^ ' « - f '-- [-• •" : ' í~ V , J T "

L: Li L V / I I M Wuí^šm ĽSsi; s . r .o.
PRODEJ STAVEBNIN

děkuje všem zákazníkům za projevenou přízeň a přeje mnoho zdraví a spokojenosti v roce 1994.
Otevřeli jsme pro Vás prodejnu stavebnin, nářadí, pracovních oděvů atd.
v našem areálu: Bystrá ul. č. 2243
PRO KAŽDÉHO NĚCO
Přijďte se podívat PO - ČT 8.00 - 16.00

PÁ 8.OO-18.OO
TĚŠÍME SE NA VÁS !!

HLEDÁM GARÁŽ v Horních Počernicích, tel. 685 51 80.

Obchodní organizace v Horních Počernicích přijme ženu na odpolední úklid.
Informace podáme na tel. 865 951 1. 43.

ČISTENÍ KOBERCU - ÚKLIDOVÉ PRÁCE. Kratěna Zd tel 858 0119

VYMĚNÍM GARSONIÉRU s velkou lodžií a malou kuchyňkou, Praha 9 - Prosek u OD SYP za
podobný nebo větší v Horních Počernicích. Možnost doplatku. Tel. 85 80 119.
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INZERCE INZERCE INZERCE INZERCE
SAMOSTATNÁ ÚČETNÍ (praxe v s.r.o.) přijme práci v Horních Počernicích
- vedení podvojného účetnictví.
Možno na IČO nebo zaměstnanecký poměr. Znalost práce na PC, daňových zákonů, němčiny.
Informace na tel. 88 33 11

Tabák
Karel PISINGER
Náchodská 786

193 00 Praha 9-Horní Počernice
tel. 685 58 12

děkuje za velkou přízeň zákazníkům a do Nového roku Vám přeje vše nejlepší.
Věřím, že kvalitní a levné zboží ve velkém sortimentu uspokojí opět i ty nejnáročnější

zákazníky.

Nabízíme i k dlouhodobému pronájmu volné nebytové prostory v Horních Počernicích - 6 místností o
celkové ploše cca 100 m2 včetně sociálního zařízení. Centrální vytápění, jedna telefonní linka.
Informace a případné nabídky na tel. 860 574

Vyměním 2+1 v osobním vlastnictví - celková plocha 65 m 2 , cihlový dům v Praze 10 a
3+1 - celková plocha 146 m2 v Praze 5, oba I.kat. za

rodinnou vilku
Doplatek možný.

Informace tel. 685 52 57

Horní Počernice

Pro zájemce termín uzávěrky posunut do konce ledna. tel. 869 707

Inzerce do HPZ se přijímá každé pondělí od 9.00 do 17. 00 hod.
(v jiné dny po tel. dohodě)

v KS Domeček, Votuzská 322, tel 86 36 26
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Kulturní středisko Osvětové besedy MÚ, Votuzská 322, tel. 86 36 26

Každý pátek DISKOTÉKA od 17.30 do 21.30 hodin - hraje DJ VÍTEK

11 .út. 19.30 YO YO BAND - koncert populární skupiny

13.čt. 9.00 a 10.30 POHÁDKA PRO MALÁ KŮZLÁTKA - divadelní představení
(zadáno pro ZŠ a MŠ)

18.út. 19.30

27.čt. 19.30

PAVEL DOBEŠ a MILOŠ DVOŘÁČEK
koncert oblíbené dvojice písničkářů

Volné umělecké sdružení INVEKTIFF uvádí představení
CHERCHEZ LA CHAISE aneb ZA VŠÍM HLEDEJ ŽIDLI
účinkují: F.Kreuzmann a I.Remta

O představení bylo napsáno: Protagonisté představení před námi rozehrávají hru a hry se židlí a
s židlemi, hru a hry s nápady, humorem a nadhledem, kde si každý může najít vlastní odpověď.
Absurdita situací, chvilkové pozastavení v čase a prostoru, opět pohyb vpřed se rozvíjí v řadě
"židlových" scének, kde oba herci prokazují dobrou fyzičku, bez níž by to v tomto případě
nešlo. Vystoupení má gradující linku, spád a inteligenci. Je skvěle dobarveno výbornou hudbou
Petra Maláska.

Předprodej vstupenek v knihkupectví na Náchodské ulici a v KS Domeček

DOMEČEK
1



Kino OKO

l.so.
2.ne.

3.po.
4.út.

7.pá.
8.so.
9.ne.

lO.po.
11. út.

14.pá.
15. so.
16.ne.

17. po.
18. út.

21.pá.
22.so.
23. ne.

24. po.
25. út.

28.pá.
29. so.
30. ne.

31.po.
1 .út.

Nesmrtelná teta

Jdi do toho
Akční s krimi zápletkou

Jurský park
Vědecko-fant. akční
hrajeme: sobota od 17.3
neděle od 15, 17.30 a 2(

Noci šelem
Vášeň života ve stínu sn

Vycházející slunce
Kriminální film

Méďa Béďa
Animovaná komedie

Frankenstein
Sci-fi horor

Návštěvníci

Dvojčata
Akční komedie

Zhoubná vášeň
Psycho-kriminální

Program na měsíc leden 1994

CR

USA

USA

Fr.

USA

USA

USA

Fr.

USA

USA

Mládeži příst.

Mládeži přítst.

Mládeži do 12 let nevh.

Mládeži do 15 let nepř.

Mládeži do 12 let nevh.

Mládeži příst.

Mládeži příst.

Mládeži příst.

Mládeži příst.

Mládeži do 12 let nevh.

Změna programu vyhrazena
Hrajeme ve všední dny od 20 hod., v neděli od 17.30 a 20 hod.
Předprodej v úterý a pátek
Tel. 685 50 60

Vydává OB a MÚ Horní Počernice, Votuzská 322, Praha 9-Horní Počernice, tel. 86 36 26
Cena výtisku 3,- Kč


